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oSiEDLE "PÓł,NOC"
w czechowicach-Dziedzicach

z^azĄD oslEDLA Czechowice - Dziedzice dn,03.,1 0.201 Br.

Sprawozdanie z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Północ''
21,09,2018r,

Dnia 2,1 .09,2018 r. w Szkole Podstawowej nr 7 , o godz. 17.00 odbyło
się Ogólne Zebranie Mieszkańców Osiedla ,,Północ"_ W zebraniu uczestniczyło
32 mieszkańców ofaz goście zaproszeni / lista uczestników załączona
do sprawozdanial, Uząd Miasta reprezentowali pp, Marian Błachut - Burmistrz,
Paweł Mrowiec - zlc Burmistrza oraz Przewodniczący RM p. Damian Żelazny.
Powiat reprezentowała p. Ewa Kmiecik - Wronowicz, Komendę Policji pp, Kamil
Chrapek i Krzysztof Jarczok - dzielnicowi, Straż Miejską p, Leszek Czopek, Gazetę
Częchowicką p. Barbara Simińska. Po raz pierwszy odwiedziło nas Radio Bielsko.
Zebranie otworzył i na wstępie przywitał mieszkańców
oraz gości, przewoCniczący osiedla - Edward Buczek. Po stwierdzeniu
prawomocności zebrania, został przedstawiony uczestnikom spotkania jego
porządek l załącznik do sprawozdania/. Następny organizacyjny punkt zebrania
to wybór sekretarza. Poprzez głosowanie bez głosów sprzeciwu i wstrzymujących
została wybrana p. Jolanta Małysiak, Odczytanie sprawozdań z dnia 01 .09.2017r,
/Ogó|ne Zebranie Mieszkańców/ i sprawozdania Zarządu za okres 01 .09.2017r
do 21,09.2018 r., to kolejny punkt zebrania. Dyskusji nad sprawozdaniami
nie podjęto i poprzez głosowanie bez głosów sprzeciwu i wstrzymujących,
sprawozdania w odczytanej formie przyjęto. Propozycje zadań do realizaĄi na 2019r,
przez Zarząd Osiedla, Urząd Miasta oraz Powiat i ściśle związany z nimi podział
budźetu osiedlowego, io kolejny punkt zebrania. Mając do dyspozycji kwotę
46.327 zł. podobnie jak w latach ubiegłych, zachowując zasadę 2l3 kwoty na zadania
inwestycyjne, 1/3 na dotacje do imprez integracyjnych, OSP,,Dziedzice" iplacówek
kultury, mieszkańcy zaakceptowali poprzez głosowanie, jako uchwałę następujące
zadania i kwoty zabezpieczĄące częściowe ich wykonanie.

1. Dzień Dziecka ,,Zapaleńcy"
2. Noworoczne Spotkanie Seniorów
3. Piknik Strazacki z Osiedlem ,,Północ"
4. OSP ,,Dziedzice" - dotacja
5. Chór .,Moniuszko" - dotacja
6, Zespół Mażoretki Peńekto - dotacja
7, Remont chodnika ul. Narutowicza - koniynuacja
B. Ul. Boczna Traugutta - budowa /projekt/
9. Remont chodnika ul. Szkolna /od przystanku autobusowego

- 3,000 zł,

- 5,000 zł,

- 3,000 zł.
- 3,500 zł.
- 1.000 zł.
- 500 zł.
-10 000 zł
- 6,000 zł,

do u|. Asnyka/
10, Zatoka autobusowa - ul. Szkolna /projekt/
11. Opracowanie koncepcji bezpiecznych przejść - ul,

12. Rezerwa budżetowa

- 6,000 zł,

- 6.000 zł,

Szkolna- 2.000 zł,

- 327 zł.
46.327 zł.RAZEM:



Ostainią uchwałą przegłosowaną przez mieszkańców, to udziele nie Zarządowi
upoważnienia do zmiany zadań i przesuwania środków finansowych na ich realizację
- jednogłośnie bez głosów sprzeciwu i Wstrzymujących,
W śród propozycji zadań w części dofinansowanych z budżetu osiedlowego,
mieszkańcy zgłosili propozycje do Starostwa Powiatowego przy współudziale władz
miasta o wymianę luster przydroznych na ul. Narutowicza, na wysokości
skrzyżowania ul. Narutowicza iul. Kochanowskiego i dalej przy załamaniu
u|. Narutowicza na wysokości domu socjalnego ,,Cynkowni', doprowadzenie
do całkowitej regulacji studzienek wzdłuż ul. Narutowicza, remont schodów
pod wiaduktem kolejowym od ul, Legionów olaz poprawą widoczności
na _skrzyzowaniu ul. Szkolnej z ul. Legionów na wysokości wiaduktu kolejowego.
Wolą mieszkańców jest takze remont chodnika przy ul. Krzanowskiego obok
,,Helikonu" /zbyt wąski/, Ostatni punkt zebrania, to zapylania do władz miasta, policji
i straży miejskiej. Powielającym tematem na kazdym zebraniu mieszkańców
to bezpieczne przejścia dla pieszych, notoryczne przekraczanie szybkości w terenie
zabudowanym, nieprawidłowe parkowanie pojazdów głównie na chodnlkach
oraz zachowanie pieszych na ściezkach rowerowych, których coraz więcej powstaje
w pasie chodników dla pieszych. Mieszkańcy oczekują także na więcej patroli strazy
miejskie jak i policji, aby dyscyplinować użytkowników traktów komunikacyjnych,
którzy zapomnieli o właściwym ich wykorzystaniu.
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Porządek Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla''Północ''

21.09.2018 r.

].. Otwarcie zebrania i powitanie gości

2'.Stwierd zen ie prawomocności zeb ran ia

3. Wybór sekreta rza zebrania

4. Odczytanie sprawozdania z dnia 01.09.2017 r. - głosowanie

5. odczytanie sprawozdania Zarządu za okres 01,09.2O17 r. - 2LO9.201,8 r. - głosowanie

6. P_odział budżetu osiedlowego na 2019 r./propozycje zadań do realizacji przez Zarząd/

7. PropozYcje mieszkańców do budżetu miasta na 2019 r.

8. udzielenie zarządowi upoważnienia do zmiany zadań i dysponowania rezerwą budżetową,

9. Dyskusja i zakończenie zebrania.


